

Madame Tussauds Hong Kong
HK\$20 off T&C

使用條款及細則:

1. 此保護遺棄動物協會會員卡之持有人可獲港幣 20 元折扣優惠選購香港杜莎夫人蠟像館正價門票 1 張。每次最多可購買 2 張門票。
2. 此優惠必須於蠟像館正門換領。
3. 此優惠不能出售*、兌換現金或其他產品及與其他優惠同時使用。
4. 門票附帶香港杜莎夫人蠟像館的條款及細則。
5. 香港杜莎夫人蠟像館所訂的優惠細則如有更改，恕不另行通知。

Terms & Conditions:

1. Holder of Society for Abandoned Animals membership card can enjoy HK\$20 off upon purchase of Madame Tussauds Hong Kong regular-priced admission ticket, each card holder can purchase 2 tickets maximum.
2. This offer must be redeemed at Madame Tussauds Hong Kong main entrance.
3. This offer cannot be sold*, redeemed for cash, other products or used with other promotional offers.
4. Admission ticket is subject to the rules and regulations of Madame Tussauds Hong Kong.
5. Madame Tussauds Hong Kong reserves the right to terminate this promotion without any prior notice.

*出售是指嘗試經任何渠道出售此優惠券。無論成功出售與否，一經發現馬上作廢。

*Sold includes any attempt to sell this coupon through any channels. This coupon will be void once any such attempt is detected regardless of success.